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Antwoord college 

Het is bij de stadsdiensten bekend dat er inderdaad een aantal vragen hier 
rond gesteld zijn de laatste maanden. Deze blijven echter beperkt in 
vergelijking tot het totale aantal te behandelen vergunningsaanvragen. Het 
is correct dat dit voor deze personen wel voor ongemak zorgt. Men is in de 
onzekerheid of er nu wel of geen vergunning werd afgeleverd en in sommige 

gevallen kan dit dan ook leiden tot een (al dan niet terechte) boete. Hoewel 
dit een administratieve last is zal de boete in voorkomend geval normaal 
steeds kwijtgescholden worden. In het reglement van de autoluwe 
binnenstad is ook opgenomen dat bij een tijdige aanvraag voor vergunning 

deze bij het uitblijven van een tijdige reactie als geldig en verleend zal 
worden beschouwd.    
De opvolging van, het beheer en afleveren van vergunningen werd door de 
stad uitbesteed aan het bedrijf Streeteo. Sinds begin 2021 vindt er ook 

maandelijks een overleg plaats tussen de dienst mobiliteit, GASAM, de politie 
en de klachtenbehandelaar van de stad en Streeteo om eventuele problemen 
en het verloop te bespreken met hen. Ook andere zaken die het autoluw 
gebied betreffen komen hier aan bod. Zo is er sinds het aflopen van de 
strengste corona-maatregelen inderdaad weer een stijging van het aantal 

vergunningsaanvragen zichtbaar. Ook het terug toelaten van de 
evenementen speelt hierin een belangrijke rol. Verwacht wordt dat deze 
trend van meer aanvragen zich ook gedurende de maand oktober en de 
komende maanden zal verderzetten. Deze bijkomende drukte, een 

personeelswissel en de vakantieperiode deze zomer zorgt er blijkbaar voor 
dat de opvolging van alle aanvragen niet steeds perfect en correct verliep. 
Streeteo werd hier door de stad alvast op aan gesproken tijdens de 
maandelijkse overlegmomenten. Er is daarnaast geen opvallende stijging te 

merken in het aantal boetes en/of betwistingen bij de GASAM.          
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